
Усвајање Закона о омбудсману
БиХ  ће  убрзати  процес
преговора  о  стабилизацији  и
придруживању
Виши  замјеник  високог  представника,  амбасадор  Мартин  Нај,
позвао је данас чланове заједничке комисије за хармонизацију
закона  ПС  БиХ  да  постигну  споразум  око  текста  Закона  о
омбудсману БиХ. Комисија ће одржати састанак у сриједу како би
се покушало доћи до консензуса око коначног усвајања верзије
закона коју је усвојио Дом народа. Закон о омбудсману БиХ је
усвојен  у  различитим  текстовима,  и  то  8.  новембра  у
Представничком  дому  те  28.  новембра  прошле  године  у  Дому
народа.  Овај  закон  се  налази  у  разматрању  Комисије  за
хармонизацију  закона  већ  од  4.  јануара  2006.  године.

“Било какво даљње одлагање у усвајању Закона о омбудсману БиХ
ће  само  негативно  утицати  на  шансе  Босне  и  Херцеговине  у
оквиру  процеса  преговора  о  стабилизацији  и  придруживању”,
рекао  је  данас  амбасадор  Нај.  “Босанскохерцеговачки
парламентарци морају да покажу способност да испоштују своје
међународне обавезе усвајањем овог закона у верзији коју је
усвојио Дом народа. Тиме ће бити остварен значајан напредак
уочи наредне рунде преговора о стабилизацији и придруживању.”

Усвајање  Закона  о  омбудсману  БиХ  који  предвиђа  спајање
ентитетских канцеларија у јединствену канцеларију омбудсмана
на  државном  нивоу  је  један  од  малог  броја  преосталих
постпријемних услова Савјета Европе које БиХ још увијек није
испунила. У том свјетлу, БиХ мора да испуни овај услов у
оквиру  преговора  са  Европском  унијом  о  стабилизацији  и
придруживању.  Амбасадор  Нај  је  упозорио  да  би  непостизање
консензуса о хармонизацији овог закона нанијело штету важној
босанскохерцеговачкој институцији, којом приликом је апеловао

https://www.ohr.int/%d1%83%d1%81%d0%b2%d0%b0%d1%98%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d0%b7%d0%b0%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%b0-%d0%be-%d0%be%d0%bc%d0%b1%d1%83%d0%b4%d1%81%d0%bc%d0%b0%d0%bd%d1%83-%d0%b1%d0%b8%d1%85-%d1%9b%d0%b5-%d1%83%d0%b1/
https://www.ohr.int/%d1%83%d1%81%d0%b2%d0%b0%d1%98%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d0%b7%d0%b0%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%b0-%d0%be-%d0%be%d0%bc%d0%b1%d1%83%d0%b4%d1%81%d0%bc%d0%b0%d0%bd%d1%83-%d0%b1%d0%b8%d1%85-%d1%9b%d0%b5-%d1%83%d0%b1/
https://www.ohr.int/%d1%83%d1%81%d0%b2%d0%b0%d1%98%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d0%b7%d0%b0%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%b0-%d0%be-%d0%be%d0%bc%d0%b1%d1%83%d0%b4%d1%81%d0%bc%d0%b0%d0%bd%d1%83-%d0%b1%d0%b8%d1%85-%d1%9b%d0%b5-%d1%83%d0%b1/
https://www.ohr.int/%d1%83%d1%81%d0%b2%d0%b0%d1%98%d0%b0%d1%9a%d0%b5-%d0%b7%d0%b0%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%b0-%d0%be-%d0%be%d0%bc%d0%b1%d1%83%d0%b4%d1%81%d0%bc%d0%b0%d0%bd%d1%83-%d0%b1%d0%b8%d1%85-%d1%9b%d0%b5-%d1%83%d0%b1/


на  Комисију  да  усвоји  верзију  закона  коју  је  усвојио  Дом
народа. 

“Инсистирањем на верзији закона коју је усвојио Представнички
дом  подривају  се  основни  принципи  овог  закона”,  рекао  је
амбасадор  Нај.  “Усвајањем  поменуте  верзије  потпуно  би  се
негирали критеријуми које је поставио Савјет Европе, чиме би
се послао негативни сигнал о Босни и Херцеговини као земљи
која не испуњава своје међународне обавезе.” 


